
 
Fullmäktigeinitiativ / Samarbete att använda Waltti-kort i Onnibus 
 
Teknmd 3 oktober 2023 § 64 
 
Beredare Teknisk chef Janne Kaulio, tel. 044 357 5503 
 
 Pyttis Socialdemokrater har inlämnat ett fullmäktigeinitiativ med 

anknytning till ordnandet av kollektivtrafik. Initiativet är som 
tilläggsmaterial. 

 
 I initiativet förslås att kommunen kunde börja samarbete med Onnibus Oy 

så att walttikortet vore möjligt att använda också i deras bussar. Därtill vore 
bra att få tilläggsperiod till skolkortet så att elever kunde använda kortet 
också när de resarna från Kotka till hem bortom tidsgränser om deras 
hobbyn börjar genast efter skolan. För att förhindra missbruk borde 
tilläggstid anhållas. 

 
 Ordnandet av Pyttis kommuns kollektivtrafikärenden har med avtal flyttats 

till Södra Kymmenedalens personskjutsenhet. Avsikt med avtalet har varit 
att centralisera Fredrikshamns, Kotkas och Pyttis kollektivtrafik-, 
personskjuts- och trafiksäkerhetsärenden och resurser till en gemensam 
Södra Kymmenedalens personskjutsenhet så att användning av resurser och 
specialsakkunnighet kan utnyttjas på bästa möjliga sätt och att skjutsar som 
kommuner ansvarar kan göras så kostnadseffektivt som möjligt. 

 
 Utgångspunkt är att varje kommun bekräftar för sin del den servicenivån 

som önskas för trafiken och svarar för kostnaderna enligt servicenivån. 
 
 Till initiativet bads utlåtande från Södra Kymmenedalens 

personskjutsenhet. I utlåtanden konstateras följande: 
 
 ”Om ärendet att Waltti-produkter vore giltiga i Onnibus.com:s 

marknadsanpassade turer i Kotka region har diskuterats med Onnibus.com 
redan från året 2022. I diskussioner har kommit på tal ömsesidig vilja till 
modell men också problemet att det inte finns färdig teknisk lösning för 
ärendet med undantag av några enstaka turer. 

 
 Utvecklandet av teknisk lösning för den här och andra motsvarande behov 

har försökts att få med i gemensamt utvecklingsprojekt av flera 
stadsregioner för att främja digitaliseringen i kollektivtrafik. 

 
 Utvecklingsprojektet sattes igång 2022 och ska ta slut i slutet av 2023. I 

projektet görs flera utvecklingsåtgärder och det är fortfarande osäker om 
utvecklingsarbetet ryms i budgeten och resurser av projektets slutdel. Om 
utvecklingsarbete inte ryms i projektet i fråga skulle utvecklingsarbete 
kräva finansiell resursering; man kan undersöka om resursering kan tas 
med i ankommande års budgetering.” 

 
Beslutsförslag Tekniknämnden förslår kommunstyrelsen och vidare fullmäktigen att 

teckna ovan nämnda till kännedom som svar till fullmäktigeinitiativet och 
att initiativet konstateras slutgiltig behandlat. 

 



Beslut Godkändes. 
 
 
Kstyr 23 oktober 2023 § 169 
286/00.04.02/2023 
 
 
Beredare Teknisk chef Janne Kaulio, tel. 044 357 5503 
 
Beslutsförslag Kommunstyrelsen förslår fullmäktigen att teckna ovan nämnda till 

kännedom som svar till fullmäktigeinitiativet och att ärendet konstateras 
slutgiltigt behandlat. 

 
Beslut Godkändes. 
 
 
Kfullm 13.11.2023 § 46    
286/00.04.02/2023    
 
 
Beredare Teknisk chef Janne Kaulio, tel. 044 357 5503 

 
Beslutsförslag Kommunstyrelsen förslår fullmäktigen att teckna ovan nämnda till 

kännedom som svar till fullmäktigeinitiativet och att ärendet konstateras 
slutgiltigt behandlat. 
 

Beslut Godkändes. 


